



Verslag 39^{ste} ALV 11 maart 2019 te Ede

1. Opening
De voorzitter heet de aanwezigen welkom en opent de vergadering om 16.15 uur.
2. Ingekomen stukken, mededelingen
Er zijn geen ingekomen stukken of mededelingen.
3. Verslag 38^{ste} Algemene Ledenvergadering 21 maart 2019.
Niemand heeft vragen of opmerkingen. Het verslag wordt goedgekeurd.
4. Afsluiting verenigingsjaar 2019
 - a. Verslag algemeen bestuur 2019 – *er zijn geen vragen of opmerkingen, het verslag wordt goedgekeurd.*
 - b. Financieel jaarverslag penningmeester – *de penningmeester licht een aantal bedragen van de exploitatierekening toe, o.a. dat de examenbesprekingen duurder waren vanwege het uitwijken naar een andere locatie omdat Vredenburg 19 tijdelijk gesloten was. Een lid informeert naar de hoge kosten van de studiedag: waarom opnieuw gekozen voor zo'n dure locatie? De penningmeester geeft aan dat het heel prettig is dat op deze locatie alles goed is geregeld en er mooie plaatsen zijn voor de standhouders. Daarnaast is het nauwelijks meer mogelijk om bij Hogescholen een studiedag te organiseren omdat ze onvoldoende ruimte hebben.*
 - c. Verslag kascommissie – *de penningmeester geeft aan dat de kascommissie niet aanwezig kan zijn. Er is wel kascontrole geweest: de kascommissie heeft de financiële administratie goedgekeurd en adviseert de leden om het AB décharge te verlenen voor het gevoerde financiële beleid.*
 - d. Décharge Algemeen Bestuur voor het gevoerde financiële beleid – *de leden gaan akkoord met het voorstel van de kascommissie tot décharge van het AB voor het gevoerde beleid.*
 - e. Jaarverslag redactie – *er zijn geen vragen of opmerkingen.*
5. Besluitvorming rondom verenigingsjaar 2020
 - a. Benoeming kascommissie – *de kascommissie zal volgend jaar bestaan uit Nico Jongerius en het nieuwe lid Jeroen Abbes.*

- b. Vaststelling begroting 2020 en vaststelling contributie 2021 – *Over de begroting worden enkele vragen gesteld want men is bezorgd over het flinke tekort dat is begroot. De penningmeester geeft aan dat we hopelijk de € 10.000 bij onvoorzien opnieuw niet volledig nodig te hebben en dat de vernieuwingen in het beleid naar verwachting zullen leiden tot een toename van het aantal leden. Vragen zijn er over de NEC. Op inhoudelijke vragen kan nu niet worden ingegaan, wel wordt, o.a. door Theo Roos, aangegeven dat het de bedoeling is dat de NEC zich op termijn zelf gaat bedruipen en dus alleen in de aanloop financiële ondersteuning door de Vecon nodig heeft. Als dit over drie jaar nog niet is gelukt stoppen we ermee. De penningmeester vraagt de leden toestemming om het publicatiefonds te gebruiken om de NEC te financieren in de komende paar jaar. Verder stelt ze voor de contributie gelijk te laten omdat de Vecon voldoende reserves heeft. De leden gaan akkoord met de begroting, het gebruik van het publicatiefonds en het gelijk laten van de contributie.*
- c. Beleidsplan 2020-2022 – *er is nog geen nieuw beleidsplan. De voorzitter bedankt de leden voor de grote deelname aan de enquête en vertelt over de ontwikkeldag op 14 januari. Dit alles heeft geleid tot het in gang zetten van een aantal ontwikkelingen. Onderstaande punten worden kort besproken.*
App – de voorzitter geeft aan dat de Vecon app in de testfase zit.
Vecon – de leden vinden het belangrijk dat de Vecon sparring partner is voor overheid en andere organisaties, dat we inzetten op praktisch toepasbaar en dat we verder gaan werken aan communityvorming/kennisdeling.
Secties – iedere sectie zal op zijn eigen manier aan bovenstaande punten gaan werken en dit communiceren met de leden.
Redactie – er zijn vernieuwingsplannen die in de komende tijd in een projectplan worden geconcretiseerd. Hierbij zal o.a. de website worden betrokken.
- d. Aanvulling huishoudelijk reglement met gedragscode en afspraken rondom externe contacten – *De leden gaan akkoord met het opnemen van een gedragscode in het huishoudelijk reglement. Er is gestemd over het opnemen van een buitenstaander in de klachtencommissie maar dit voorstel is met 7 voor en 17 tegen verworpen. Wel wordt de zinsnede 'en het erg druk hebben' uit de voorgestelde tekst verwijderd. De voorzitter geeft aan dat de Vecon inmiddels een aanzienlijk aantal commissies, projectgroepen en contactpersonen met andere organisaties heeft en daar greep op wil houden. Vandaar het voorstel tot wijziging van de kop van artikel 9. De leden gaan akkoord met de wijziging van de kop van artikel 9 zodat daar ook contactpersonen in opgenomen worden en hiervoor dezelfde regels gelden als voor commissies en projectgroepen.*

6. Verkiezing AB leden:

- Benoeming sectievoorzitter AE – *Mark Sikkes wordt met applaus benoemd door de leden*
 - Benoeming sectievoorzitter MBO/HBO – *Henk Paul Hegeman wordt ondanks zijn afwezigheid benoemd door de leden*
 - Benoeming sectievoorzitter VMBO – *Peter van de Minkelis wordt met applaus benoemd door de leden*
 - Benoeming 1^e secretaris – *Henk van den Boomgaard wordt met applaus benoemd door de leden*
 - Benoeming lid AB – *Gerda van Heck is niet aanwezig in de zaal omdat ze achter de ontvangstbalie staat maar ze wordt met applaus benoemd door de leden – ze zal een jaar als 2^e secretaris het AB ondersteunen en Henk van den Boomgaard inwerken*
 - Benoeming lid AB – *Thomas Oosterkamp is niet aanwezig wegens werkzaamheden voor zijn school maar wordt benoemd door de leden – hij zal het AB ondersteunen in de rol van vice-voorzitter*
- Naast deze benoemingen is er ook een afscheid. Diederik van Stempvoort beëindigt zijn activiteiten voor de Vecon. Hij wordt kort toegesproken door de voorzitter, de Vecon is hem dankbaar voor zijn inzet.*

7. Benoeming hoofdredacteur TEO

De voorzitter vertelt dat er jammer genoeg nog geen nieuwe hoofdredacteur is gevonden. Ze vraagt de leden om mee te denken en het bestuur van tips te voorzien.

8. Actuele Zaken:

- *Curriculum.nu – na het kamerdebat van 5 maart is in ieder geval zeker dat er een wetenschappelijke commissie komt die toezicht zal houden op het proces. Het ligt in de lijn er verwachting dat het er een vervolg komt.*
- *Nieuwe leerweg VMBO – de Vecon heeft een commissie onder leiding van Ellen van den Wijngaart, zij houden de leden o.a. op de hoogte via artikelen in het tijdschrift.*
- *Beroepsgroep – nu de Onderwijscoöperatie heeft opgehouden te bestaan wordt opnieuw gewerkt aan een beroepsgroep. In het PO wordt een organisatie opgericht om voor die sector een dergelijke rol te spelen, in het VO wordt door het Platform VVVO en de FvOv gestudeerd op de mogelijkheid een beperkt overkoepeld overleg te organiseren zodat de vakinhoudelijke verenigingen indirect een rol blijven spelen en er geen volledig nieuwe organisatie hoeft te komen.*
- *Bevoegdheden – er is wetgeving in de maak op dit gebied waar nogal over getwijfeld wordt door het onderwijsveld. De vakbonden gaan een enquête maken en uitzetten. De Vecon zal de enquête bereikbaar*

maken voor de leden.

9. Rondvraag – *Er is één rondvraag ingediend. Johan Heurter wil informatie over de relatie tussen de Vecon en SIEO. Henk van den Boomgaard onderhoudt het contact met SIEO en geeft aan dat in eerste instantie SIEO aangaf niet te werken aan een commerciële methode en de Vecon zich daardoor vrij voelde om samen te werken en mee te denken. Nu het erop lijkt dat ze toch een volwaardige methode maken die waarschijnlijk niet gratis is heeft de Vecon zich teruggetrokken. Wel zal Henk van den Boomgaard op persoonlijke titel in de raad van advies van SIEO plaatsnemen.*

10. Sluiting – *de voorzitter sluit de vergadering en bedankt de leden voor hun aanwezigheid.*